



Credit Card Limit Increase Application Form

In order for us to process your limit increase application, you must fill, sign and email this application to customer.connect@sc.com along with the required documentation below. Your credit card must have been open for at least six (6) months and maintained in good order. Please allow 2 business days for processing your credit card limit increase. Should you have any queries on the documents required, please do not hesitate to contact a member of our Client Service Team on 600 5222 88.

1 Documents to be submitted

1. If your salary is NOT transferred to Standard Chartered Bank, please attach the below
 - Last 3 months bank statements
2. Provide the below documents if the last document updated with the bank has expired
 - a. Emirates ID
 - b. Passport
 - c. Visa

2 About yourself

Salutation Mr Mrs Ms Dr Other _____

First Name _____

Middle Name _____

Last Name _____

Salary currently transferred to

Standard Chartered Bank

Other bank

3 Card details

Requested credit card limit in AED _____

Please update the credit card number

Credit card number

STANDARD CHARTERED BANK, incorporated in England and Wales with limited liability by Royal Charter 1853 reference number ZC18 and licensed to operate as a commercial bank in the United Arab Emirates (UAE) by the Central Bank of UAE.

بنك ستاندرد تشارترد، تأسس في إنجلترا وويلز بمسؤولية محدودة بموجب الرقم المرجعي ZC18 Royal Charter 1853 ومرخص له بالعمل كبنك تجاري في الإمارات العربية المتحدة (الإمارات العربية المتحدة) من قبل البنك المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة.

1. The credit card limit increase is subject to meeting internal Bank policy and debt burden ratio being within the regulatory threshold.
 2. You provide us with your consent for us to contact you at the address, email address and phone numbers you have provided to us, to give you information on other products and services that we, or our strategic partners, may offer.
 3. You authorise us to disclose, obtain, verify and exchange any of the information you have given to us with anyone we may consider appropriate such as a legal and regulatory authority or credit reference / rating agency or bureaus in line with the regulations or guidelines from the respective agencies or bureaus. This consent also covers sharing details of the Personal Finance facility being extended to you as a consequence of transfer of your Personal Finance facility from the other bank (in the event of a Take Over Finance).
 4. The Credit Card Terms and Conditions shall be applicable for the purposes of a credit card limit increase.
 5. You will be notified of your enhanced / rejected credit card limit in the next statement generated. Alternatively, you may view the status of your request on our Online or Mobile banking platform.
 6. Your approved credit limit increase will be applicable to all primary cards.
 7. In the event of incomplete / incorrect information mentioned in the application form or the supporting documents attached, there may be a delay in processing or a rejection of the Application.
1. تتوقف زيادة حد بطاقة الائتمان على الوفاء بسياسة البنك الداخلية وأن تكون نسبة عبء الديون ضمن الحد التنظيمي.
 2. أنت تقدم لنا موافقتك على التواصل معك على العنوان وعنوان البريد الإلكتروني وأرقام الهواتف التي قدمتها إلينا من أجل تزويدك بمعلومات حول المنتجات والخدمات الأخرى التي قد نقدمها نحن أو شركاؤنا الاستراتيجيون.
 3. أنت تفوضنا بالكشف عن أي من المعلومات التي قدمتها إلينا والحصول عليها والتحقق منها وتبادلها مع أي شخص قد نعتبره مناسباً مثل أي سلطة قانونية وتنظيمية أو مرجع ائتماني/وكالة تصنيف أو مكاتب بما يتماشى مع اللوائح أو المبادئ التوجيهية من الوكالات أو المكاتب المعنية. تغطي هذه الموافقة أيضاً مشاركة تفاصيل قرص التمويل الشخصي المقدم لك كنتيجة لتحويل قرض التمويل الشخصي الخاصة بك من البنك الآخر (في حالة تمويل استحواذ).
 4. تطبيق شروط وأحكام بطاقة الائتمان لأغراض زيادة حد بطاقة الائتمان.
 5. سيتم إخطارك بحد بطاقتك الائتمانية المعزز/المرفوض في كشف الحساب التالي الذي تم إنشاؤه. وبدلاً من ذلك، يمكنك عرض ملف حالة طلبك على منصة الخدمات المصرفية عبر الإنترنت الخاصة بنا أو عبر تطبيق الهاتف المحمول.
 6. تسري زيادة حد الائتمان المعتمد على جميع البطاقات الأساسية.
 7. في حالة وجود معلومات غير مكتملة/غير صحيحة مذكورة في نموذج الطلب أو المستندات الداعمة المرفقة، قد يحدث تأخير في معالجة الطلب أو رفضه.

Main applicant signature _____

Full name _____

Date